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Commissievragen capaciteit politie 
Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: R. Woudsma & M. Vos-Breel, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Commissievragen over capaciteit politie gemeente Huizen 
Datum: 13 november 2018 

 
Geacht college, 

In de commissievergadering van 18 oktober jl. heeft het CDA vragen gesteld over de inzet van extra middelen voor wijkagenten 
die door het korps Midden – Nederland anders ingezet worden dan aanvankelijk bedoeld. De Minister van Veiligheid en Justitie 
heeft op 7 november een brief naar de Kamer gestuurd waarin de besteding van extra middelen voor de politie uiteen wordt 
gezet. In deze brief wordt gesteld "Deze € 91 mln. komt ten goede aan de inzetbaarheid van de bestaande politiecapaciteit, wat 
de komende jaren op lokaal niveau direct merkbaar zal zijn". Naar aanleiding van deze brief wil het  CDA Huizen de volgende 
vragen stellen: 

1. Bent u bekend met de brief  van 7 november  van minister Grapperhaus over ”de besteding van middelen politie”? 
 

2. In de brief wordt gesteld dat Politie eenmalig € 33 Mln. extra krijgt op de reeds eerder toegezegde middelen (Midden – 
Nederland 5,4 Mln.)  en dat de Minister met de korpschef en de gezagen in overleg is over de besteding van € 29 Mln. 
structureel vanaf 2019. 
 

De Minister stelt verder  “De uitwerking van de maatregelen gebeurt op lokaal niveau door de politie in afstemming met het 
lokaal gezag. Dit sluit aan bij de wens van het kabinet om meer ruimte te bieden voor het op lokaal niveau maken van keuzes. 
Hierdoor kan meer rekening gehouden worden met de diversiteit van de problematiek binnen en tussen de eenheden.” 

 
3. Bent u het met de CDA-fractie eens dat de brief van de Minister, waarin expliciet staat vermeldt dat er rekening 

gehouden kan worden met diversiteit binnen de eenheden, ruimte biedt voor de afwijkende wens van de 
burgermeesters in de Gooi en Vechtstreek om de extra middelen in te zetten voor de wijkagenten? 

 
4. Bent u bereid om hier wederom in gesprek over te gaan met de korpschef van Midden-Nederland? 

5. Tijdens de uitzending van Nieuwsuur (van maandag 12 november) werd gesteld dat er niet 17.000 tot 23.000 agenten 
op straat zijn, maar dat het in de praktijk slechts 7.000 zijn. Kan het college aangeven of dit ook in Huizen het geval is en 
hoe de theoretische bezetting zich verhoudt tot de praktijk in Huizen? 
 

6. In  het artikel “Toch geen extra wijkagent voor Hilversum”1 doet burgemeester Broertjes de uitspraak dat de 
wijkagenten per 1 januari 2019 meer tijd krijgen om in hun wijk te zijn. Kan het college aangeven of deze verwachting 
ook voor de gemeente Huizen gaat gelden en hoe dit mogelijk is , gelet op het besluit van de korpschef om extra 
middelen niet in te zetten voor wijkagenten?  

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

Met vriendelijke groeten, 
 
Ruben Woudsma         Marianne Vos-Breel 
raadslid CDA Huizen        lijstopvolger CDA Huizen 

                                                           
1 https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20181109_26643000/toch-geen-extra-wijkagent-hilversum 
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